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Abstract (en)
[origin: ES8305175A1] An electrically heated glass pane includes a plurality of heating conductors (2) comprising a family of parallel conductors
extending between a pair of power supply conductors (3) both disposed on and burnt-in a surface of a glass pane (1). A strip (4), of non-conductive
material, covers conductors (3) and extends laterally from the edges of the conductors. The conductors (2) merge into the conductors (3) at a
transitional region (7) broadened by an increasing flare so that the cross section of the region, determining the electrical resistance, is greater than
the cross section of the conductors (2) providing resistive heating. A layer (12) which covers the same area as the strip (4) may be disposed below
each conductor (3), directly on the surface of the glass pane (1). An opening (16) is recessed in layer (12), so that the conductors (3) are connected
directly with the surface of glass pane (1). A connecting element (14) for connecting the conductors (3) to a source of power is soldered to the
conductors (3) above the opening (16).

Abstract (fr)
Un vitrage chauffant électrique pourvu de conducteurs chauffants cuits sur l'une de ses surfaces est muni d'une couche de protection en une
peinture céramique isolante de l'électricité et durcissant par cuisson qui convre le côté supérieur et les côtés latéraux des bandes collectrices
d'alimentation (3). Les tronçons finals (7) des conducteurs chauffants qui se trouvent en dessous de la couche de protection (4) sont élargis, de
sorte que la section transversale déterminant la résistance électrique est plus élevéee dans les tronçons finals qu'elle ne l'est sur l'ensemble des
tronçons chauffants proprement dits. Une couche (12) coïncidant avec la couche de protection (4) peur être disposée en dessous des bandes
collectrices (3) directement sur la surface du vitrage (1). En dessous de l'endroit prévu pour la ?onction soudée à l'élément de connexion électrique
(14), la couche (12) présente une lacune (16) de sorte qu'à cet endroit la bande collectrice (3) est reliée directement à la surface du verre.
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